Skoňování slabých podstatných jmen
Der Student,-en,-en

1. der Student


1. die Studenten
2. des Studenten


2. der Studenten
3. dem Studenten

3. den Studenten
4. den Studenten


4. die Studenten
!U slabého skloňování je koncovka –en všude kromě 1.Sg.!
Skloňování přivlastňovacích zájmen
Sg. 

1. mein/dein/sein/ihr/sein/unser/euer/ihr/Ihr Vater

2. meines/deines/seines/ihres/seines/unseres/eures/ihres/Ihres Vaters
3. meinem/deinem/seinem/ihrem/seinem/unserem/eurem/ihrem/Ihrem Vater

4. meinen/deinen/seinen/ihren/seinen/unseren/euren/ihren/Ihren Vater

1. meine/deine/seine/ihre/seine/unsere/euere/ihre/Ihre Mutter

2. meiner/deiner/seiner/ihrer/seiner/unserer/eurer/ihrer/Ihrer Mutter

3. meiner/deiner/seiner/ihrer/seiner/unserer/eurer/ihrer/Ihrer Mutter

4. meine/deine/seine/ihre/seine/unsere/euere/ihre/Ihre Mutter

1. mein/dein/sein/ihr/sein/unser/euer/ihr/Ihr Kind

2. meines/deines/seines/ihres/seines/unseres/eures/ihres/Ihres Kindes
3. meinem/deinem/seinem/ihrem/seinem/unserem/eurem/ihrem/Ihrem Kind

4. mein/dein/sein/ihr/sein/unser/euer/ihr/Ihr Kind

Pl.

1. meine/deine/seine/ihre/seine/unsere/euere/ihre/Ihre Väter/Mütter/Kinder

2. meiner/deiner/seiner/ihrer/seiner/unserer/eurer/ihrer/Ihrer Väter/Mütter/Kinder

3. meinen/deinen/seinen/ihren/seinen/unseren/euren/ihren/Ihren Vätern/Müttern/Kindern
4. meine/deine/seine/ihre/seine/unsere/euere/ihre/Ihre Väter/Mütter/Kinder

